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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 1. december 2008 

stillet følgende spørgsmål nr. 100 (Alm. del), som hermed besvares.  

  

Spørgsmål 100: 

”Vil ministeren i forlængelse af besvarelse af FLF alm. del - samrådsspørgsmål G  

og H om pesticidrester i frugt og grønt den 26. november 2008 oplyse, om der  

findes en opgørelse over frugtavlere, der ikke anvender pesticider, men som ikke  

er autoriserede til økologisk jordbrug, og i bekræftende fald vil ministeren oplyse  

antallet af disse producenter og deres afsatte mængde frugt i de sidste 5 år?” 

  

Svar: 

Danmarks Statistik har ingen statistiske opgørelser over ikke-økologiske frugtavlere, 

som ikke anvender pesticider i produktionen. Erhvervets organisationer, Dansk Gartneri 

og Gartneriets Afsætningsudvalg (GAU), har oplyst, at de heller ikke har sådanne 

opgørelser. 
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